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Seppo Mälkki   Lotta Rosenström 

Ordförande   Justerare 

 

Närvarande: 

Karin Rask, HSO/ FHLIS 

Seppo Mälkki, HSO/ RSMH 

Stig-Joeran Samuelsson, DHR 

Margareta Jonsson, HSO/SDF 

Lotta Rosenström, HSO/ FUB 

 

 

Sarah Adewale Chaara, sekreterare, Beställarenheten ÄO-FH, 

SDF 

Andreas Thorstensson, avdelningschef, Utförarna ÄO-FH 

Kristina Ström, MAS 

 

Förslag till dagordning 

 

Mötets öppnande 

 

Presentationsrunda 

 

§ 1 Godkännande av dagordning 

Dagordning godkänns. 

 

§ 2 Val av justerare 

Lotta Rosenström väljs att justera protokollet tillsammans med 

ordförande. 
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§ 3 Föregående protokoll 

Föregående protokoll godkänns och läggs till handlingarna. 

 

§ 4 Information från förvaltningen 

Kristina Ström informerar kring kommunaliseringen av 

hemsjukvården för de personer som bor i LSS-boenden och som 

har daglig verksamhet. Från och med den 1 oktober 2015 går 

ansvaret för hemsjukvården över från landstinget till kommunen. 

Frågan drivs i dagsläget centralt från socialförvaltningen. 

Rekrytering av personal pågår. Det kommer att rekryteras 18 

sjusköterskor, 8 arbetsterapeuter, 8 

sjukgymnaster/fysioterapeuter, en central MAS och central 

verksamhetschef. 

 

I början kommer det att vara en central organisation i och med att 

man inte vet hur omfattande vården som i dag ges av 

primärvården är. Efter ca 1 år kommer man att kunna se hur 

omfattande arbetet är och därefter kommer eventuellt kommer 

ansvaret läggas ut på stadsdelsnämnderna. Skatteväxling kommer 

att ske mellan landstinget och kommunen. De personer som bor i 

ordinärt boende kommer inte att beröras.  

 

1039 brukare berörs av denna förändring och de bor på 172 

adresser i Stockholm. Kartläggning av vilka insatser som är flest 

förekommande i primärvården i dagsläget har skett. Det mest 

förekommande är läkemedelshantering, stöd till 

insulinbehandlade diabetiker, stöd till dem som har kateter samt 

stöd till dem med PEG- sondmatning.   

 

Kristina och Andreas lyfter fram att det är bra med kontinuitet för 

brukarna och kommer kunna vara ett stöd till personalen som 

arbetar på boendena. Det kommer sannolikt även att bli tydligare 

arbetsfördelning mellan sjuksköterskorna och personalen. 

Personalen kommer även kunna få stöd på nätter och helger av 

sjuksköterskorna.  

 

Landstinget kommer fortsatt ha ansvar för läkarkontakterna via 

vårdcentralerna.  

 

Seppo tar upp att många äldre personer är i behov av bättre 

sjukvård och att hemsjukvården för denna målgrupp även borde 

kommunaliseras.  

 

Kristina informerar om att de som bor på äldreboenden har 

läkemedelsgenomgångar och det finns sjuksköterskor på 
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boendena. Det är de som bor i ordinärt boende som landstinget 

har ansvar för hemsjukvården. Det finns försöksverksamheter 

som till exempel på Södermalm där stadsdelen har ansvar även 

för hemsjukvården för dem i ordinärt boende.  Om en förändring 

av ansvarsfördelningen av hemsjukvården ska ske måste alla 27 

kommuner inom länet vara överens om förändringen.  

 

Andreas informerar om att på trygghetsboendet och 

seniorboendet funnits önskemål om att det ska finnas någon 

ytterligare värd som stöd för boenden som är beroende av 

teckenkommunikation och som då bor på seniorboendet. I 

dagsläget finns det 1 värd som är knuten till trygghetsboendet. 

Micasa har inte haft ansvar för detta för seniorboendet, men har 

nu anställt en värd som har ansvar i seniorboendet.  Margareta tar 

upp att det verkar som att det funnits olika uppfattningar om vad 

som önskemålet har varit från de boende. Det har inte enbart gällt 

att ha en värd för det sociala, utan även att man ska kunna få stöd 

med olika praktiska frågor.  

 

Vad gäller byggnationerna har det inte hänt så mycket från förra 

rådsmötet. Byggnationen på Sätra Stall pågår. Ofta är det så att 

stadsdelen får acceptera det upplägg som byggherren redan har 

beslutat kring. Ibland kan stadsdelen få ett helt våningsplan och 

ibland får stadsdelen insprängda lägenheter. Men det finns vissa 

tomter som stadsdelen vill bygga på där man från stadsdelen kan 

vara med och påverka mer.  

 

Byggnationen är inte endast till för den som tillhör LSS 

personkrets utan är även för socialpsykiatrins målgrupp. Seppo 

tar upp att det är ett gap mellan landstinget och kommunen när 

brukare är färdigbehandlade och ska flytta hem. Enligt Seppo är 

detta ett problem för speciellt socialpsykiatrins klienter. Andreas 

menar att detta är mer ett problem för dem som har blandad 

problematik till exempel har psykisk ohälsa, tillhör LSS 

personkrets och har missbruk. 

 

Lotta tar upp att i FUB är boendefrågan den största frågan just 

nu. Vad är det som stoppar upp nybyggnationer? Andreas berättar 

att hans ansvarsområde är att bevaka så att lägenheter avsätts för 

målgrupperna. Andreas enhet samarbetar med Sara Heppling 

Trygg samt en ny fastighetsförvaltare som ska börja i höst. 

  

Lotta tar upp hur planeringen inför riktlinjerna 2016 ska ske i 

höst. Andreas framför att det inte finns några datum satta. Lotta 
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påpekar att det tas upp i programmet för delaktighet att råden ska 

vara med i planeringen.   

 

 

§ 5 Föredragningslista till nämndsammanträde 

Föredragningslista till nämnden skickades via mail till rådets 

ledamöter. 

 

Rådet var intresserade av punkten om ny servicebostad på 

Sätragårdsvägen samt punkten om nya bergbanan som rådet vill 

ha mer information kring detta.   

 

§ 6 Skrivelser och rapporter 

Det har inte inkommit några skrivelser eller rapporter.  

 

§ 7 Inkommande post 

Det har inkommit information från avdelningschefen för 

stadsutveckling om att stadsplaneraren Sara Heppling Trygg 

kommer kunna vara närvarande vid vartannat möte. 

 

§ 8 Övriga frågor 

Kommande planering av verksamhetsplanen. Lotta tar upp att det 

är viktigt att ha reell påverkan på verksamhetsplanen. Kerstin 

Sandström, stadsdelsdirektör, bjuds in till rådsmötet 19 augusti 

för att planera framåt efter program för delaktighet.  

 

Lotta menar att protokollet från rådsmötena borde skickas till 

partigrupperna direkt för att kunna ha större påverkan än om det 

endast skickas till nämndsammanträdet.  

 

Lotta tar upp att rådet i Älvsjö brukar göra en plan för mötena ett 

halvår framåt och vilka personer som ska bjudas in.  

 

Lotta tar upp att det vore intressant att ta reda på vad som hänt 

med möjligheter till läsning för personer som bor på 

gruppbostader och inom dagliga verksamheter. Det drevs ett 

projekt kring detta i början av 2000-talet. Det utbildades 

läsombud som skulle se till att organisera läsning. Det borde 

bjudas in någon som är insatt i frågan för att ta reda på hur detta 

fungerar idag. Seppo tar upp att det måste kommit centralt ifrån. 

Lotta tar reda på mer information.    

 

Stig- Joeran tar upp att samarbetsmötet med Hägersten-

Liljeholmen och Älvsjö behöver flyttas fram. Förslag på tre 

mötestider - 8 oktober, 22 oktober, 29 oktober. 
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Mötet avslutas 

 

Vid tangentbordet 

 

 

Sarah Adewale Chaara 

 

Protokollet godkänns och justeras 2015-06-03 

 


